
 

Skolebestyrelsesmøde – Tømmerup 

Skole 

 

 

Dag-måned-år Formandens 

initialer 

TH 

 

Tid og sted: 17.00-19.00. 

Skolens lærerværelse 

  

19.03.2025 
  

 
 

1. Afbud: Kimberly 

2. Velkommen: 
 

Meddelelser: 
 

 

• Velkommen 
• Godkendelse af dagsorden. 

  
 Fra skolen ved skolelederen: 

• Orientering:  
• Kvalitetssamtalen: Kvalitetssamtalen er afholdt med 

stor succes. Det var en god oplevelse at både leder, 

medarbejder og bestyrelsesmedlem var med. 

• Budget: Der sker en overførelse i april fra sidste års 

budget. Det ser i skrivende stund ud til at være knap 

600.000 kr.  

Der er i kommende skoleår indregnet lejrskole for 6. 

klasse. Den er bestilt, turen går til Tønder.  

I kommende måned er der en øget lønudgift på knap 

100.000 kr., da en medarbejder igennem flere år ikke har 

modtaget et vejledertillæg. Dette er der nu styr på.  

I budgettet er der indregnet renovering/forbedring af 

ude/legearealet.  

• Indkøb: Nye Møbler til mellemtrinnet ankommer i uge 

20 

• PLC bliver færdiggjort i løbet af uge 18 
• Mette deltager i kursus omkring personalejura 

• Tanke: Vi skal være obs på, at de nye boliger kan få 

elevtallet til at stige markant.  

• Feriepasning for SFO2 børn er vedtaget kommunalt. Vi 
afventer startdato. 
 

 
 3. Skolebestyrelsen: 

• Nyt fra SB 

• Formanden orienterer 

• Beretning fra SB fællesmøde på Kragerup. 

•  

 

  
3. kommende skoleår/Timebank • Fagfordelingen er godt på vej. Vi følger tidsplanen. 

Fagfordelingen er i gang. Med de timer der i Timebanken 

er der et ønske om, at de anvendes to-lærer-ordning og 

kompetenceløft.  

• SB er præsenteret for skemaskabeloner til kommende 

skoleår. 



• Der er prioriteret ”klassens tid” for alle klasser.  

4. Principper for 6. ferieuge 
 

• I TRIO/MED er der pt. Fokus på arbejdet med principper 

for afholdelse af 6. ferieuge. 

 

5. Mobilfri skole SFO • SFO2 skal også være mobilfri 

• Det ønskes af SB at det drøftes med medarbejdere 

hvornår det tidligst muligt kan lade sig gøre. 

• SB foreslår at det sker inden sommerferien. 

 

  
7.  Møde med forældreråd og nyt fra                
Forældre foreningen: 

• Nyt fra forældreforeningen: 

• Der kommer snarest muligt en indkaldelse til 

generalforsamling. 

 
9. Forsøg med skolemad?  

• SB har enstemmigt vedtaget ikke at ansøge om at 

deltage i forsøget med skolemad. 

 

10. Øget fokus på elevfravær • Det har haft en effekt med øget fokus. Vi ser 

generelt et lavere elevfravær 

• Der er fortsæt fokus på især ekstraordinær 

frihed, som fortsat er højt. 

  

 

 
 

Evt.  

 

 

 


